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 לפרסום 13/09/17פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 
 

 ירון בן צבי, כנרת פוליטי,, רפי מועדה, דוד ביטוןחגי מאיר, יו"ר , מוטי חמבי,  נוכחים : 
 . חבר מליאה –  יוני סבאג                         

 
 14/08/17אישור פרוטוקול ישיבת ועד מקומי מתאריך 

 
 רוטוקול לאשר במייל. פ
 
 

                                                                                         14/08/17מיום   אישור פרוטוקול .1
כינרת הציעה שאחד העובדים יהיה מנהל   -לגבי עובד אחזקה  –הערה של כנרת  

 המכרז.  האחזקה )עובד בכיר(. דוד מבקש להפיץ בעלונים באזור את

 

 ₪.  607,986 –פק"מ  , ₪  255,847.44 –עו"ש   –דיווח מצב בבנק   .2

 

בחינתנו עדיף אך  מ  המועמד  ,ים להתראיין שניים נוספיםועתיד  2 ויינ ארו  –מכרז מזכיר   .4
. חגי שואל אם מסתפקים בחוות דעת מהאבחון  עפ"י הנתונים שהגיעו יש לו חולשות

                                                                         שברשות המועצה או שולחים לאבחון משלנו.  
                                     ועמדים הנוספים ולהחליט. כנרת מציעה לחכות לראיון של שני המ 

                                                                  -בקש שכל אחד יציג את מהות התפקיד חגי מ
חושב שאסרטיביות עם רקע ניהולי + גישה אנושית הכרחית. ביצועיסט ולהוציא    - ירון

                                                                                                                         יות. תלפועל + שרו
                                                                           ושרותיות.   חייב רקע בתחום המוניציפלי –כנרת  

                                                                                                         ידע מוניציפאלי ושרותיות.   –יוני  
                                                    לטות והכוונה, ביצועיסט. ניסיון הוא כלי מפתח , קבלת הח –דוד  
ביצועיסט, הפעלת עובדים, רקע מוניציפאלי נרכש, יחסי אנוש מול עובדים ומול   –רפי  

                                                                                                                                                   תושבים.  
י. מתבקש נעים הליכות, ביצועיסט ושירותי. שילוב  טוען שניסיון קודם לא הכרח   –מוטי 

                                                                               של יחסי אנוש ומקצועיות. יש נכונות ללמוד. 
דרוש מישהו שניתן לחזק את נקודת החולשה שלו. לא נדרש מזכיר במשרה מלאה.   –חגי  

גיוס תקציבים וקידום   –חסר מישהו שיודע להביא פרויקטים לסיום. תפקיד מזכיר  
 , דוחף קדימה. מישהו שיחשוב מחוץ לקופסה, מקורות מימון וכו'. פרויקטים

 

לשנתיים. עפ"י הפרוטוקול מופיע   הנושא יורד מהפרק היות והחוזה –שכירות רב הישוב   .5
 שנים וטעות של חגי ההסכם עדיין בתוקף.  5-מימון ל 
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של המועצה לעבוד ברח' ערבי נחל למרות שלא בוצעה  יש אישור  –עצים בערבי נחל  .6
  עצים כולל עצים יבשים ברחבי הישוב )פלטיפורום(.  60-מסירה. הצעה לכמות של כ

ספסלים    10  -כולל מע"מ + כ 8,250  –ת השקיה  כולל מע"מ והובלה, מערכו 12,630
. תגבור לשני עובדים למשך כשבוע עד עשרה ימים  ₪ + מע"מ 10,000  -ואשפתונים כ

₪ לטובת רח'   40,000לאשר עד   –₪(. הצעה של חגי   3,500 -לביצוע העבודה )תוספת של כ
 אושר.  -ערבי נחל

 

ן עירית הנוסעת לצהרון. יש הסדר  עדכון כרגע יש ילדה אחת מג –הסעות צהרון גן עירית   .7
 עם אמא שתעשה זאת באופן עצמאי וההורה מעביר לה ישירות.   

 
                            

עלה הצורך בעקבות מקרי חירום. מספרי הבתים הם עפ"י מגרש ויש צורך    –מספור בתים  .8
י, מומלץ  למספור בתים. יש אישור מהמועצה לעשות סדר במספור הבתים. יש לבצע מיפו 

                                                     ועדת רחובות עם נציג מהועד. הוחלט פה אחד לאשר. להקים 
 מוכן לרכז את הנושא. –ירון  

 

שנה למדינת   70עדנה מבקשת להגדיל תקציב עצמאות לקראת חגיגות   –תקציב עצמאות  .9
 ה תגיש תכנית וקונספט לוועד. . עדנ2018בתקציב זאת ישראל. יש לקחת בחשבון 

 
 

לבדוק הצעת   –הצעה   חגי טוען שיש אישור עקרוני מהמועצה לפסי האטה.  –פסי האטה  .10
 מחיר לפסי האטה בפיקוח מהנדס/קמט תחבורה. 

 

חגי מדווח על פגישה עם המועצה הדתית. הטענה של המועצה הדתית היא כי   –מקווה   .11
סיון של המועצה  י ושא המקווה. היה נחתמנו הסכם למרכז מסחרי מבלי לקדם את נ

המועצה והמועצה הדתית יפעלו לקדם בניית  הדתית להפיל את האחריות על ועד הישוב.  
 מקווה חדש. הישוב יצטרך להקצות קרקע. 

 

עקב התנגדות דיירי רח' ערבי נחל הוצע ע"י עדנה    -"ע בית הכנסת ברח' ערבי נחל תב .3
ש הכדורסל. ההצעה התקבלה פה אחד. שינוי  סמוך למגר C 20העברת בית הכנסת לשטח 

 כמו כן כל ההוצאות הנלוות יחלו על העמותה.  -התב"ע באחריות עמותת בית הכנסת

 
 

 עדנה חמבי  –רשמה  


